
Buskerud Bygdekvinnelag 
 

Referat fra digitalt styremøte på Zoom 15. november 2023 fra 10.00 – 12.20. 

Pålogget:  Aud Teigen Gjerde, Anne Britt Jellum, Ingrid Marit Terum, Karen-Marie Aas og Eva 

Daler.  Styret var fulltallig. 

Sak 14/23: Årsmøtet: Eva tok opp spørsmålet om hvilke ordførere som skulle inviteres 

til å skrive i årsmeldingen og hvilke som skulle inviteres til å fremføre en hilsen til årsmøtet.  

Vi landet på følgende: Ordførerne i Lier og Ringerike (arrangerende lag) inviteres til å 

skrive i årsmeldingen vår samt til å fremføre en hilsen til årsmøtet på fredag rett etter at Aud 

har ønsket velkommen.  Angitt tid:  ca. 10 minutter hver.  Ordfører i Asker (Røyken 

bygdekvinnelag) inviteres til å skrive i årsmeldingen.  Foreløpig har vi ordfører i Modum som 

en reserve.  Eva sender invitasjoner. 

Foredrag:  Ingrid Marit hadde spilt inn et interessant forslag: Maren L. Wiger fra Vikersund 

som driver Viker gårdsutsalg.  I tillegg har Inger fra arrangementskomitéen vært i kontakt 

med Modum Bad.  Kanskje kan vi ha begge to?  Eva utarbeider her et utkast til program for å 

se om det er mulig rent tidsmessig.  Har dette klart til styremøte 4.12. 

Sak 9 & 27/23:        Zoom-kurs:  Ingrid Marit informerte om at SKT ikke godkjenner 

Zoom-møtene våre som kurs.  Men gir ikke opp! 

Sak 25/23: Høringsnotat fra Norges Bygdekvinnelag: Det aller meste av møtet gikk med 

til å gå gjennom notatet om organisasjonsstruktur, rolle- og ansvarsfordeling på de tre 

nivåene organisasjonen er oppdelt i.  Vi diskuterte punkt for punkt det som var oppført i 

notatet  om  

• A:  Distriktsstyrenes rolle, ansvar og funksjon 

• B:  Valgnemndas rolle, ansvar og funksjon i alle tre organisasjonsledd 

• C:  Tiltak for bedre samhandling mellom alle tre ledd i organisasjonen 

Aud fylte ut skjemaet etter hvert og sendte det deretter inn.  

Sak 28/23: Eventuelt: Aud sender e-post til valgnemnda vår og informerer dem om at 

de vil bli invitert til styremøtet vårt 4. desember.  Dersom de ikke kan delta, ber vi om å få 

skriftlig informasjon fra dem hvor langt de er kommet i valgnemndsarbeidet. 

Invitasjonslenke til kaffemøte på Zoom 20.11 er allerede sendt ut.  Aud sender nå 

påminnelse til lokallagslederne og ber dem informere sine medlemmer.  Aud eller Ingrid 

Marit legger ut lenken på Facebook-siden vår.   

Neste styremøte:  Mandag 4. desember kl. 11.00 på Zoom.  Dette møtet ble avsluttet kl. 12.20. 

 

Røyse, 15. november 2023      Eva Daler, referent 


